
Problem rakitniške šole le rešen?
ProMemi, Id jOi je prinesla s seboj nesoii-

dna zidava nove osnovne šole na Rakitai so
končno tudi uradno odpravljeni. Temeljno
javno tožilstvo v Ljubljani je obdni posblo
dopis, kjer je zapisano, da so se pri gradnji res
pojavik nepravilnosti, da pa nobena od njih ni
bila tako huda, da bi jo lahko prijavfli kot
kaznivo dejanje.

Gradnja šole na Rakitni je še enkrat doka-
zala, kako pravilno je stališče, »da revež drago
kupi«. Hoteli smo prihraniti nekaj denarja, pa
ga nismo. Prihranili nismo niti denarja niti
časa, pa tudi veliko jeze, zamere in hude krvi
ne.

Dosegli smo to, da je bilo treba za adaptaci-
jo nove šole odšteti dodatnih 900.000 dinar-
jev, da so se otroci (šola je namenjena za 60
učencev) so se vozili k pouku v dolino...

Veliko sprememb načrtov je bilo že med
gradnjo in tako so se stvari zapletle. Viški
izvršni svet je ves čas spremljal dogajanja na
Rakitni in po mnenju njegovih članov je bila

šola pripravljena za normalno odvijanje pou-
ka že marca lani. Dodatnih zahtev pač ni bilo
mogoče upoštevati.

Ob tem pa je res, da šola še vedno nima
uporabnega dovoljenja saj klorinatorska po-
staja še zdaj ni urejena - in verjetno še nekaj
časa ne bo, saj je treba klorinator dobiti iz
tujine, kar pa je v tem času zelo težko. Sani-
tama inšpekcija se drži svojih odločitev in
pravil, zato bodo otroci na Rakitni lahko pili
le prekuhano vodo - dokler ne bo klorinator-
ja. Kmalu pa bo zgrajen tudi nov vodovod in
bodo te težave odpadle.

Lahko pa se zdaj, ko je zadeva končana,
nekaj naučimo. Prav je, da skušamo ravnati in
graditi stabilizacijsko, vendar to ne pomeni,
da lahko kar pozabimo na strokovnjake, ki bi
lahko pripomogli, da do zapletov ne bi prišlo.
In ne nazadnje: koliko delovnih ur je šola za
60 učencev »pobrala« tako članom izvršnega
sveta, preiskovalcem, staršem, delavcem v
KS... - brez potrebe.


